
 

1 

 

PROTOKÓŁ NR  57-11 /2014 
z posiedzenia Komisji Kultury i Promocji 

Rady Miasta Gdańska 
które odbyło się 28 października 2014 roku. 

 
 
Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 16:00, zakończyła o godzinie 17:00. 
 
Obecność : 
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Marek Bumblis otworzył posiedzenie, powitał zebranych  
i stwierdził quorum. Poinformował, że porządek został wysłany do radnych drogą 
elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodniczący zaproponował, aby członkowie komisji w głosowaniu jawnym 
zdecydowali czy 04.11.2014 r. odbędzie się dodatkowe, ostatnie posiedzenie. 

Komisja, 1 głosem „za” przy 2 głosach „przeciw” zdecydowała, że 04.11.2014 r. nie 
odbędzie się posiedzenie Komisji Kultury i Promocji.   

Przewodniczący zaproponował następujące zmiany w porządku posiedzenia: 

1. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Promocji za okres  
01.01.2014 r. – 28.10.2014 r. 

 
Przewodniczący zaproponował następujący porządek posiedzenia:  
 

1.1 Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 
– druk nr 1512, 

1.2 Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1513,  

1.3 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy (Tunel im. 
Grzegorza Oryszczaka) – druk nr 1477. 

1.4 Opiniowanie projektów uchwał w sprawie wyboru biegłego rewidenta do 
zbadania sprawozdań finansowych za 2014 rok: 

1.4.1 Instytutu Kultury Miejskiej – druk nr 1495, 
1.4.2 Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego – druk nr 1494, 
1.4.3 Muzeum Historycznego Miasta Gdańska – druk nr 1493, 
1.4.4 Europejskiego Centrum Solidarności – druk nr 1492, 
1.4.5 Miejskiego Teatru Miniatura – druk nr 1491, 
1.4.6 Polskiego Chóru Kameralnego Schola Cantorum Gedanensis – druk nr 

1490, 
1.4.7 Gdańskiego Archipelagu Kultury – druk nr 1489, 
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1.4.8 Klubu Żak – druk nr 1488, 
1.4.9 Cappelli Gedanensis – druk nr 1487, 
1.4.10 Gdańskiej Galerii Miejskiej – druk nr 1486, 
1.4.11 Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 1485. 

Osoba referująca: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska. 

2. Refleksje dotyczące dokonań Miasta w kadencji 2010-2014 w zakresie 
działania Komisji Kultury i Promocji. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Promocji za okres 
01.01.2014 r. – 28.10.2014 r. 

 
Porządek obrad poddano pod głosowanie.  

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja – jednogłośnie  3  głosami „za” – przyjęła proponowany porządek. 

 

PUNKT 1.1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – druk 
nr 1512. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 1512 – Sprawa: BRMG-S.0006.385.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/286-46/14. 

 

PUNKT 1.2 

Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2014 – druk nr 1513. 
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________________________________________________________________________ 

Druk nr 1513 – Sprawa: BRMG-S.0006.386.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/287-47/14. 

 

PUNKT 1.3 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy (Tunel im. Grzegorza 
Oryszczaka) – druk nr 1477. 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1477 – Sprawa: BRMG-S.0006.350.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Bogumił Koczot – dyrektor Wydziału Geodezji 

Zreferował projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/288-48/14. 

PUNKT 1.4.1 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Instytutu Kultury Miejskiej za 2014 rok – druk nr 1495. 
________________________________________________________________________ 
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Druk nr 1495 – Sprawa: BRMG-S.0006.368.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/289-49/14. 

 

PUNKT 1.4.2 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego – druk nr 1494. 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1494 – Sprawa: BRMG-S.0006.367.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/290-50/14. 

 

PUNKT 1.4.3 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Muzeum Historycznego Miasta Gdańska – druk nr 1493. 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1493 – Sprawa: BRMG-S.0006.366.2014 
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(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/291-51/14. 

 

PUNKT 1.4.4 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Europejskiego Centrum Solidarności – druk nr 1492. 
 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1492 – Sprawa: BRMG-S.0006.365.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/292-52/14. 

 

 

PUNKT 1.4.5 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Miejskiego Teatru Miniatura – druk nr 1491. 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1491 – Sprawa: BRMG-S.0006.364.2014 
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(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/293-53/14. 

 

 

PUNKT 1.4.6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Polskiego Chóru Kameralnego Schola Cantorum 
Gedanensis – druk nr 1490. 
________________________________________________________________________ 

Druk nr 1490 – Sprawa: BRMG-S.0006.363.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/294-54/14. 

 

 

PUNKT 1.4.7 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Gdańskiego Archipelagu Kultury – druk nr 1489. 
________________________________________________________________________ 
Druk nr 1489 – Sprawa: BRMG-S.0006.362.2014 
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(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/295-55/14. 

 

PUNKT 1.4.8 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Klubu Żak – druk nr 1488. 
________________________________________________________________________ 
Druk nr 1488 – Sprawa: BRMG-S.0006.361.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/296-56/14. 

 

PUNKT 1.4.9 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Cappelli Gedanensis – druk nr 1487. 
________________________________________________________________________ 
Druk nr 1487 – Sprawa: BRMG-S.0006.360.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
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Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/297-57/14. 

 

PUNKT 1.4.10 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Gdańskiej Galerii Miejskiej – druk nr 1486. 
________________________________________________________________________ 
Druk nr 1486 – Sprawa: BRMG-S.0006.359.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/298-58/14. 

 

PUNKT 1.4.11 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdania finansowego Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia – druk nr 1485. 
________________________________________________________________________ 
Druk nr 1485 – Sprawa: BRMG-S.0006.358.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 30.10.2014 r.) 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Zreferowała projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem. 

 



 

9 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 57-11/299-59/14. 

 

PUNKT 2 

Refleksje dotyczące dokonań Miasta w kadencji 2010-2014 w zakresie działania 
Komisji Kultury i Promocji. 

________________________________________________________________________ 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Ostatni raz jesteśmy w takim gronie na posiedzeniu komisji, ponieważ to 4 
listopada nie odbędzie się. Proszę Panią dyrektor o Pani refleksje. Z czego możemy 
być szczególnie dumni, co nie udało się zrobić, czy zmienić standardy pracy z 
komisją, czy jednak wszystko było w porządku?     
 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przepraszam, ale nie jest moim zadaniem ocena pracy komisji. 

 

Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

Jeśli chodzi o te ostatnie 4 lata to myślę, że sporo rzeczy się udało. Myślę, że 
komisja też w jakimś stopniu była przychylna i  wspierała te działania. Powiem 
parę słów o działaniach, jakie my prowadziliśmy. Większość zaplanowanych rzeczy 
się udało. Przede wszystkim wizerunek Gdańska w tej chwili bardzo poszedł do 
przodu. Mama za sobą Euro 2012, wiele kampanii i gwałtowny przyrost liczby 
turystów. Myślę, że jeśli chodzi o wizerunek biznesowy Gdańska to jest też dużo 
lepiej. W weekend odbyły się dwie duże imprezy, które przygotowujemy: Gdańsk 
Biega, Blog Forum Gdańsk. Niestety radnych nie było, nawet z komisji. Pogoda nie 
była sprzyjająca, ale było mnóstwo ludzi i dużo pozytywnej energii. Druga impreza 
ma już taką markę, że tylko wybrani mogą się na niej pojawić.  

 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

W Gdańsku bardzo dużo się dzieje. Odbywają się nie tylko imprezy kulturalne i 
sportowe, ale i polityczne. Idą wybory, a my mieliśmy konwencję, więc dlatego nas 
nie było. Dla nas zapracowanie na dobrą ocenę elektoratu Gdańszczan, jest równie 
ważne jak udział w imprezach masowych. 
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Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Chciałam tylko powiedzieć, że następnego dnia był maraton, na którym byłam.  

 

Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

Jeśli chodzi o te maratony to są takie grupy, które przyprowadzają swoich 
zawodników , np. z Kenii. Byłam tym wstrząśnięta, bo w Gdańsku też się pojawiła  i 
po prostu zbierają kasę, więc trzeba uważać na tego rodzaju imprezy. Był taki duży 
artykuł, nie wiem czy Państwo czytali. 

 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Bieganie staje się bardzo poważną rzeczą, to zauważyłem. 

 

Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

Zwłaszcza, że są nagrody. 

 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

I tak jak mówią, że opera jest bardzo ważną instytucją w mieście i potwierdza jego 
metropolitalny charakter, tak ostatnio do takiej rangi awansowały biegi, maratony 
w poszczególnych miastach. Gdańsk też ma mieć swój maraton w majowym 
terminie. Są bardzo poważni sponsorzy. 

 

Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

PKO w to weszło i to będzie jeden z tych maratonów, które PKO organizuje także 
to jest też potężny zastrzyk finansowy.  

 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji 

Jest to moja pierwsza kadencja i być może ostatnia, ale chciałam powiedzieć, że 
tutaj na tej komisji można było wszystko omówić i dojść do konsensusu bez 
większych sporów za co dziękuję. To pokazuje klasę wszystkich osób, które brały 
udział w posiedzeniach. Bardzo dziękuję. Jestem zawodowo związana z edukacją i 
dużo uwagi na to zwracam. Myślę, że to pokazuje klasę osób, które biorą to co mi 
się wydaje czego się nie udało, co bardzo chciałam, żeby się udało, ale nie do 
końca to połączenie kultury z edukacją szeroko rozumianą. Moim marzeniem jest 
połączenie instytucji kultury z instytucjami edukacyjnymi, które zajmują się 
kulturą, chociaż już widać ta całość w polityce miasta w stosunku do promocji 
kultury. Chciałam podziękować za współpracę.  
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Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

Chciałam również podziękować za współpracę. Była bardzo dobra i niekolizyjna. 
Myślę, że też wzajemnie potrafiliśmy się też wspierać. Także myślę, że to jest 
bardzo ważne.  

 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Cieszę się, że tak dużo się dzieje w Gdańsku, że Gdańsk skorzystał na 
kandydowaniu do Europejskiej Stolicy Kultury, że nie są to zmarnowane siły, ani 
pot wylany, ani przeznaczone na to pieniądze.  

 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Sądząc po doświadczeniu Wrocławia, który zmierza ku Europejskiej Stolicy Kultury, 
to wbrew temu, co można byłoby sądzić Gdańsk ma więcej szczęścia, bo nam udało 
się wykorzystać efekt starań o Europejską Stolicę Kultury i zrealizować wiele 
projektów zawartych w naszej aplikacji podczas kiedy Wrocław boryka się z 
problemami związanymi z tym, że nie jest w stanie wyjść z impasu związanego z 
nieustającymi politycznymi sporami, które zdominowały kwestie związane z 
kulturą. 

 

Anna Zbierska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji 

Robiliśmy dość duże badania w Europie na temat Gdańska. Wyniki powinny nas 
wszystkich cieszyć, ponieważ  Gdańsk jest wysoko oceniany. Propozycja kulturalna 
miasta jest oceniana wysoko. Widać również rozwój w kierunku biznesowym. 
Potencjał biznesowy jest również wysoko oceniany. Cztery lata temu wyglądało to 
słabiej.  

 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Mamy to szczęście, że mieszkamy w najpiękniejszym mieście w Europie, na świecie 
chyba, tak zrównoważonym jeśli chodzi o  różne dobra materialne i duchowe, że 
tylko się cieszyć. Dodam jeszcze, że stworzyliśmy konstytucje dla nazewnictwa 
gdańskich ulic. Uchwała powstała na posiedzenie naszej komisji. Dziękujemy 
służbom wojewody, że ta uchwała zafunkcjonowała. Dla Gdańska jest to rzecz 
bardzo ważna, bo likwiduje szereg różnych patologii. Poszczególne inicjatywy 
muszą mieć reprezentację społeczną, musza być poddane procedurom. Określiliśmy 
katalog obiektów miejskich, które mogą mieć nazwy. To są bardzo ważne rzeczy i 
wydaje mi się, że w przyszłej kadencji zostaną docenione, nie mówiąc już o 
dłuższym wymiarze historycznym. Dziękuję wszystkim Państwu. Myślę, że dobrze 
spełnialiśmy swoje obowiązki. Takie jest moje osobiste zdanie. Miałem wiele 
satysfakcji z bycia z gdańską kulturą przez te dwie kadencje. Mieliśmy trudne 
tematy, ale potrafiliśmy z nich wybrnąć i wyciągnąć wnioski na przyszłość, a 
znaczenie marki Gdańska na świecie pokazuje, że wybraliśmy dobrą drogę. Pewnie 



 

12 

 

po drodze popełniliśmy kilka błędów, ale talenty gdańskie pomnożyliśmy, nie 
zakopaliśmy ich. Dziękuję.  

 

PUNKT 8 

Przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Promocji w 2014 r.  

________________________________________________________________________ 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Przewodnicząc poinformował, że projekt sprawozdania został przesłany do 
członków komisji drogą elektroniczną. Następnie przewodniczący odczytał jego 
treść. W związku z brakiem uwag komisja przystąpiła do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Promocji zostało przyjęte 
jednogłośnie, 5 głosami „za”.  

 

PUNKT 9 

Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 

________________________________________________________________________ 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Wpłynęło pismo. To jest wniosek dotyczący uczynienia z Głównego Miasta parku 
kulturowego. Przewodniczący odczytał treść pisma. Ten wniosek trafił do 
zaopiniowania przez Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, który 
napisał do Rady Miasta następujące pismo: „Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków 
niniejszym pismem przychyla się do obywatelskiego wniosku w sprawie utworzenia 
parku kulturowego w obrębie Głównego Miasta Gdańska. Przywołane w niniejszym 
wniosku argumenty ze stanowiska konserwatorskiego uznaje się za zasadne i 
zasługujące na uwzględnienie”. To są takie ograniczenia jak w uchwale dotyczącej 
zasad ustanowienia i warunków technicznych ustanowienia tego parku kulturowego. 
W Krakowie coś takiego, gdzie była łatwiejsza sytuacja terenowo – prawna, bo tam 
są właściciele od kilkuset lat poszczególnych obiektów, trwało to 7 lat i wydaje mi 
się, że bez opinii prezydenta się tu nie obejdzie. Zastanawiam się dlaczego 
wojewódzki konserwator nie zgłębił tego wniosku? W związku z tym komisja 
uznając, że opinia Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków jest zbyt 
lakoniczna i skrótowa przekazuje niniejszy wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska z 
prośbą o zaopiniowanie.  

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja Kultury i Promocji, jednogłośnie, 5 głosami „za” skierowała wniosek do 
Prezydenta Miasta Gdańska z prośbą o zaopiniowanie inicjatywy w sprawie 
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utworzenia parku kulturowego w obrębie Głównego Miasta Gdańska. Wniosek został 
pozytywnie zaopiniowany przez Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków, Pomorskiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Komisja Kultury i Promocji uznała opinię 
Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków za skrótową i lakoniczną i w 
związku z tym zwraca się do Pana Prezydenta o zajęcia stanowiska w tej sprawie.    
Wniosek nr 57-11/35-7/14 

Marek Bumblis – przewodniczący komisji 

Jest jeszcze sprawa laptopów. Nie można nam zabronić sprawowania mandatu 
radnego dlatego chcielibyśmy złożyć wniosek. 

Beata Wierzba – wiceprzewodnicząca komisji  

Składam wniosek o umożliwienie wykonywania pracy radnego i pozostawienie do 
dyspozycji czegoś, co zostało wymyślone w tej kadencji, czyli zamieniono skrzynki 
na skrzynki pocztowe i umożliwienie pracy na laptopach do końca kadencji. Proszę 
o nielikwidowania skrzynek pocztowych, adresów mailowych i pozostawienie nas w 
kontakcie z wyborcami do końca kadencji, czyli do 21 listopada 2014 r. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja Kultury i Promocji Rady Miasta Gdańska wnosi do Pana Prezydenta o 
pozostawienie do dyspozycji radnych służbowych laptopów i nie likwidowania 
adresów e-mail do końca kadencji. 
Wniosek nr 57 -11/299 – 59/14 

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono. Godzina 17:00.  

 

Przewodniczący  
Komisji Kultury i Promocji 

 

Marek Bumblis 

 

 

Protokołowała: 

 

Ewelina Szymczyk 

Biuro Rady Miasta Gdańska 

 


